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Acta de reunió  del consell escolar 

 
Identificació de la sessió  

Número de sessió  

           191          Data   14 de juny de 2023  Hora   17:00h 
 

Caràcter:  Ordinari                                 Lloc:  Sala de mestres 
  
 
 

 

Ordre del dia 

 
 

1. Aprovació de l’acta anterior.  

2. Canvis en l’avaluació: butlletins trimestrals. 

3. Carta de compromís educatiu. 

4. Calendari del curs 2023-2024. 

5. Plantilla de docents del curs 2023-2024. 

6. Aportacions de material del curs 2023-2024. 

7. Agrupaments en l’Educació Infantil. 

8. Joguines de casa. 

9. Torn obert de paraula   

 

 

 

 

Desenvolupament de la sessió 

 

 

1. Aprovació de l’acta anterior 

S’aprova l’acta anterior. 

 

2. Canvis en l’avaluació: butlletins trimestrals. 

S’informa als membres del Consell Escolar que segons marca la nova llei d’educació (LOMLOE) 

cal fer un canvi en l’avaluació, fent que aquesta passi de ser quantitativa a qualitativa. A més, 

l’informe d’avaluació ja no és només un document que elaboren els docents, sinó que ara hi està 

també implicat l’alumnat (amb una autoavaluació) i les famílies. Aquestes hauran de redactar 

també un escrit sobre uns ítems marcats sobre la seva visió respecte als seus fills/es. 
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Dins del sobre d’aquest trimestre on hi haurà els butlletins també hi haurà una carta explicant 

aquesta informació. 

 

3. Carta de compromís educatiu. 

S’ha reelaborat la carta de compromís educatiu que signen les famílies quan es matricula als 

infants al centre. 

Així doncs, es comparteix el document amb els membres del Consell Escolar i s’informa que a 

partir del curs vinent es farà signar a totes les famílies en la reunió d’inici de curs. D’aquesta 

manera també serà explicada per tal que les famílies la coneguin bé. Creiem que és important ja 

que estableix quins són els compromisos presos des de totes bandes de la Comunitat Educativa 

per tal d’educar als nostres infants. 

S’acorda que s’enviarà la carta als membres del Consell Escolar per tal que puguin fer les 

aportacions que considerin adients. 

 

4. Calendari del curs 2023-2024. 

Els dies de lliure eleccions proposats són els següents: 

 Inici de curs: 6 de setembre de 2023 

 Divendres, 13 d’octubre de 2023 

 Dijous, 7 de desembre de 2023 

 Dilluns, 29 de gener de 2024 (festa local) 

 Dilluns, 12 de febrer de 2024 

 Divendres, 19 d’abril de 2024 

 Dilluns, 20 de maig de 2024 

 Fi de curs: 21 de juny de 2024 

 

5. Plantilla de docents del curs 2023-2024 

El Departament dona uns terminis per tal de poder realitzar canvis de catàleg pel que fa al nombre 

de docents de cada especialitat del centre. Com a escola hem fet un canvi pel que fa a la mitja 

plaça que ens van donar al gener que actualment és de primària i passarà a ser d’educació física. 

Així es complementarà al mestre d’educació física actual que passarà també a tenir una tutoria. 
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D’altra banda, dues docents del centre han concursat i marxaran de cara al curs vinent. Una d’elles 

que és de primària no la van donar a ningú al concurs de trasllat, i no es va poder fer cap perfil 

perquè la plaça en un inici ja no existia. Tot i així, es va fer un canvi de places entre docents del 

centre i una mestra que ja està a l’escola s’ha pogut quedar per l’any vinent. 

Pel que fa a la d’infantil, hi ha hagut la que ha concursat voluntàriament i la plaça d’una mestra que 

es va jubilar a 31 d’agost de l’any passat i que aquest curs ha estat ocupada per una interina. Per 

aquestes dues places ens van donar dues persones al concurs de trasllats. Tot i així, una d’elles es 

vol quedar amb comissió de serveis a l’escola on ja està. L’altra té dues definitives, ja que també li 

han donat la definitiva per cicles formatius i ha rebutjat la d’aquí. En conclusió, a educació infantil 

vindran dues persones noves interines.  

 

6. Aportacions del curs 2023-2024 

L’aportació de material didàctic, que són 40€ per a educació primària i 35€ per a educació infantil 

es cobrarà entre l’1 de juliol i el 31 d’agost. 

A més, aquest curs tot l’alumnat d’Educació Primària rebran un xec de 100€ per gastar en material 

als comerços. Tanmateix, totes les escoles de la comarca del Penedès estan estudiant com afecta 

la mesura, ja que no es pot fer la despesa del xec a l’escola. 

 

7. Agrupaments en l’educació infantil 

Després de parlar amb la mestra de la llar d’I2 i la mestra de l’escola que aquest any ha tingut als 

grups d’I3 i I4, s’ha decidit que el curs vinent és més factible posar el grup d’I3 que entrarà amb els 

d’I4 i deixar que el grup d’I5 vagi sol. 

 

8. Joguines de casa 

Es va enviar un Tokapp a totes les famílies per les joguines que els infants portaven de casa. Per 

un costat hi havia el cub de rubik i els cromos. El problema no són els jocs en si (i menys com el 

cub de rubik que està bé com a estratègia), sinó que acaben desapareixent, intercanviant-se en 

qualsevol moment que no és adient... També hi ha el problema de les diferències entre els infants 

que poden tenir aquestes joguines i els que no. 
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Es proposa fer un procés participatiu amb l’alumnat per tal d’adquirir el compromís del material amb 

què juguen. 

 

9. Precs i preguntes 

Com a representant de l’AFA es pregunta si després de les obres tindran un espai dins l’escola per 

tal de tenir un lloc per deixar les coses, així com per fer l’acollida matinal. Si més no, tenir-ho en 

compte per parlar-ho en un futur. 

Es comenta que les comissions creades en un inici no s’han fet servir i estaria bé establir unes 

trobades per poder tirar-ho endavant. 

Es pregunta per part de les famílies de cicle superior què feien els infants a l’hora del pati, ja que 

ells volien incloure els cromos i el cub. Si més no, propostes de quines coses sí que podrien fer. Es 

comenta també des de la part dels mestres que molts problemes que corresponen al futbol, s’han 

tractat en assemblea i ells mateixos han posat les seves normes. També hi ha la proposta de poder 

treure primer energia acumulada i després que juguin. S’acorda que per a l’any vinent es poden fer 

unes normes (per part dels infants) per tal d’implicar aquest compromís, regular aquests assumptes 

i entendre les conseqüències pertinents. A més, el darrer dia d’aquest curs sí que se’ls hi deixarà. 

Es parla del tema de l’ús de l’agenda, ja que hi ha cursos que en tot el curs pràcticament no l’han 

utilitzat en tot el curs. És una bona eina per tal d’agafar l’hàbit. 

 

Finalment es comenta el tema de l’escrit que hi ha hagut pels diferents grups de Whatsapp de les 

famílies. És un escrit en què no hi creiem perquè hi ha acusacions molt greus i que fan molt mal en 

el si de la comunitat educativa. Creiem que hi ha altres camins i canals pels quals es poden parlar i 

arribar a diferents acords. Una proposta és que abans de cada consell escolar es pugui realitzar 

una reunió prèvia dels delegats/es de cada aula amb els representants al consell escolar. 

 

La presidenta, aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta acta. 

 


